

《活用科技「創」新安全》短片比賽 Short Film Competition on Innovative Technology for Electrical Safety

<b>作品標題 (不多於 20 中文字)</b> <b>Title of the Entry (no more than 20 Chinese or English words)</b>
<b>作品簡介 (不多於 100 中文字)</b> <b>Synopsis of the Entry (no more than 100 Chinese or English words)</b>

參賽者資料 Particulars of Participants

	中文姓名 Chinese Name	英文姓名 English Name	職位 Position	任職公司 Employer	註冊電業工程人員 編號： Registration no.: (如有 if any)	電話 Phone	電郵 E-mail
1							
2							
3							
4							
5							

(如有需要，可自行加欄。 Additional rows can be added if necessary.)

1. 如參賽者多於一人，參賽者(1)將為參賽隊伍隊長及聯絡人。

If there are multiple participants, Participant (1) will serve as the leader and contact person of the team.

2. 閣下有權要求查閱及改正報名表格上所填報的資料。如你欲行使這項權利，請聯絡籌辦小組。

You have the right to request access to and correction of the information provided in the registration form. If you wish to exercise this right, please contact the organizing committee.

3. 閣下向機電工程署提供個人資料，屬自願性質。機電工程署於報名表格中收集所得的個人資料，只會用於本活動及相關的宣傳工作，除了籌辦小組及活動承辦商外，有關資料一概不會轉移或披露給第三方人士或機構。機電工程署僅在合法和必要的範圍內收集、使用和儲存您的個人資料。

The provision of personal information to the Electrical and Mechanical Services Department (EMSD) is voluntary. The personal data collected in the enrolment form will only be used for this event and related promotional work. Apart from the organizing committee and event contractors, the information will not be transferred or disclosed to any third parties or organizations. EMSD will only collect, use and store your personal data to the extent that it is legal and necessary.

4. 所有參賽者已閱讀及同意遵守比賽條款及細則。

All participants have read and agree to abide by the full terms and conditions of the competition.

---

參賽者/參賽隊伍隊長

Signature of Participant / team leader

---

日期

Date